

Privy Council Office

[Privy Council Office](#) > [PCO Secretariats](#)

[Share this page](#)

PC Number: 2007-0834

Date: 2007-05-31

Her Excellency the Governor General in Council, on the recommendation of the Minister of Natural Resources, pursuant to section 15 of the *Nuclear Fuel Waste Act*, hereby selects the Adaptive Phased Management approach for the long-term management of nuclear fuel waste from among the approaches set out in the November 2005 Final Study by the Nuclear Waste Management Organization entitled "Choosing a Way Forward", that was submitted to the Minister of Natural Resources on November 3, 2005, in accordance with subsection 12(1) of that Act.

Sur recommandation du ministre des Ressources naturelles et en vertu de l'article 15 de la *Loi sur les déchets de combustible nucléaire*, Son Excellence la Gouverneure générale en conseil choisit la méthode de gestion adaptative progressive pour la gestion à long terme des déchets de combustible nucléaire, parmi les propositions présentées dans l'exposé final de novembre 2005 de la Société de gestion des déchets nucléaires intitulé « Choisir une voie pour l'avenir », qui a été remis au ministre des Ressources naturelles le 3 novembre 2005, conformément au paragraphe 12(1) de cette loi.

[\[Return to Search\]](#)

Date Modified: 2016-06-02